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                                                       Protokół nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 19 marca 2019 r. w godz. 15:45-: 16:35 

w Sali 26  Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Kamil Lauryn      - przewodniczący Komisji 

2/ Adam Ołowniuk  - wiceprzewodniczący 

3/ Krystyna Gwiazdowska       

   4/   Jacek Juszkiewicz 

   5/   Zdzisław Koncewicz    

   6/  Karol Korneluk 

   7/ Stanisław Kulikowski 

W posiedzeniu udział wzięli    :                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

1/ Ewa Beata Sidorek                      - Zastępca Prezydenta 

2/ Jerzy Gałązka                              - Naczelnik WOŚ i GK, 

3/ Agnieszka Szyszko                     - Pełnomocnik Prezydenta Miasta,  

4/ Dorota Szczęsna                         - Naczelnik WSS, 

5/ Marek Anuszkiewicz                  - Wydz. Inwestycji, 

6/ Elżbieta Bednarko                       - PPIS, 

7/ Jerzy Dąbrowski                         - PO-W, 

8/ Leszek Lewoc                             - MOPR   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył radny Kamil Lauryn, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. 

Naczelnik WOŚi GK zaproponował, aby pkt 9 porządku posiedzenia rozpatrywany był jako 

pkt 8, zaś  pkt. 8 jako pkt. 9. 

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 4/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych                                       

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 lutego 2019 r 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta Suwałki w 2018 

roku. 

3. Informacja dot. funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Suwałkach 

w 2018 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zadań Miasta Suwałki realizowanych        

w 2019 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Informacja z konsultacji społecznych z Suwalską Radą Działalności Pożytku 

Publicznego projektu Miejskiego Programu Wspierania Rodziny i Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Mieście Suwałki na lata  2019-2021. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Wspierania 

Rodziny i Rozwoju Pieczy Zastępczej w Mieście Suwałki na lata  2019-2021. 
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7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za 

rok 2018 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy 

zastępczej na rok 2019. 

 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania  

      czystości  i porządku na terenie miasta Suwałk 

 9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu   

       świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  

      nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez  

      właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Informacja z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za rok 2018. 

11.Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 4/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  19 lutego 2019 r. 

 

Radny Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, że protokół 

nr 4/2019 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach w dniu 19 lutego 2019 r.  został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2  

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta Suwałki w 2018 roku. 

Informacja  stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Elżbieta Bednarko  przedstawiła i szczegółowo omówiła przedmiotową Informację. 

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta 

Suwałki w 2018 roku została przyjęta. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja dot. funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Suwałkach      

w 2018 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotową Informację radni otrzymali z materiałami.   

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Informacja dot. funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Suwałkach  w 2018 r. została przyjęta.  

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zadań Miasta Suwałki realizowanych               

w 2019 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 4  do protokołu 
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Leszek Lewoc przedstawił i omówił projekt przedmiotowej uchwały. 

Karol Korneluk – w nawiązaniu do stwierdzenia, że środki finansowe są niewystarczające 

zapytał, co będzie decydowało o kolejności przyjęcia wniosków. 

Dorota Szczęsna poinformowała, że o kolejności rozpatrywania wniosków decydować będzie 

między innymi kolejność złożenia.  Na dzień dzisiejszy rozpatrywane są wnioski złożone            

w roku 2018 . 

Leszek Lewoc odpowiedział, że w pierwszej kolejności środki przyznawane są osobom 

ubiegającym się o dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych; przyjęto zasadę, że dana osoba 

może korzystać z tej formy pomocy raz na dwa lata a nie jak dotychczas co roku. 

Karol Korneluk zapytał na jakich zasadach rozpatrywane jest dofinansowanie do barier 

architektonicznych. 

Leszek Lewoc poinformował, że środki finansowe przeznaczone na ten cel nie są duże,                

w związku z powyższym jednym z decydujących kryteriów będzie wysokość wkłady własnego. 

Każdy wniosek rozpatrywany jest indywidualnie, ale generalnie przyjęto  zasadę, że 

przyznawane jest 80% należnej kwoty. 

Dorota Szczęsna poinformowała, że nie każdy złożony wniosek może być rozpatrzony 

pozytywnie; zdarzają się przypadki, które ze względów merytorycznych np. brak uregulowania 

tytułu prawnego powodują odmowę przyznania przedmiotowych środków. 

Więcej wniosków i uwag nie stwierdzono. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w 2019 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 5  do protokołu     

 

Ad pkt. 5                                                                                                                                                  

 Informacja z konsultacji społecznych z Suwalską Radą Działalności Pożytku Publicznego 

projektu Miejskiego Programu Wspierania Rodziny i Rozwoju Pieczy Zastępczej                 

w Mieście Suwałki na lata  2019-2021. 

Informacja  stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotową Informację radni otrzymali z materiałami.   

Członkowie Komisji   uwag nie wnieśli uwag. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych z Suwalską Radą 

Działalności Pożytku Publicznego projektu Miejskiego Programu Wspierania Rodziny                   

i Rozwoju Pieczy Zastępczej w Mieście Suwałki na lata  2019-2021 została przyjęta. 
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Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Wspierania Rodziny   

i Rozwoju Pieczy Zastępczej w Mieście Suwałki na lata  2019-2021.                             
Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotową Informację radni otrzymali z materiałami.   

Leszek Lewoc przedstawił i omówił projekt przedmiotowej uchwały. Nadmienił, że Miejski 

Ośrodek Pomocy Rodzinie realizuje projekt „Rodzina Zastępcza”  na kwotę 413 tyś zł.- ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego. Ponadto realizowany będzie projekt „Nowe życie bez przemocy” 

skierowany do potrzebujących rodzin na kwotę ok. 90 tyś zł.- 

Dorota Szczęsna – wniosła autopoprawkę do projektu uchwały polegającej na wpisaniu do 

podanej podstawy prawnej Dz.U. z 2019 r poz. 506. 

 Więcej wniosków i uwag nie stwierdzono. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wraz z autopoprawką projekt uchwały w sprawie 

Miejskiego Programu Wspierania Rodziny   i Rozwoju Pieczy Zastępczej w Mieście Suwałki 

na lata  2019-2021  . 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.                                                                                                                                                  

Ad pkt. 7 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2018 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na rok 

2019. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9  do protokołu  

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotowe Sprawozdanie radni otrzymali z materiałami.   

Karol Korneluk zapytał w stosunku do czego wskazano, że w DPS uczestniczyło 11 osób 

mniej. 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że jest to porównanie do roku poprzedniego  tzn. 2017  

Więcej wniosków i uwag nie stwierdzono. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie w Suwałkach za rok 2018 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

i pieczy zastępczej na rok 2019 zostało przyjęte. 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie miasta Suwałk.                                                                               
Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 10 do protokołu    
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Jerzy Gałązka przedstawił i uzasadnił projekt przedmiotowej uchwały. 

Karol Korneluk zapytał, czy zaproponowane terminy odbioru odpadów komunalnych nie będą 

ze sobą kolidowały; zapytał jakie były by skutki finansowe odbierania odpadów co dwa 

tygodnie a nie dwa razy w miesiącu przez cały rok.  

Jerzy Gałązka odpowiedział, że terminy odbioru odpadów komunalnych nie będą ze sobą 

kolidowały. Raz na dwa tygodnie odpady ulegających biodegradacji odbierane będą tylko           

w okresie od kwietnia do października. Poinformował, że w miesiącu maju 2019 r. wyłoniony 

zostanie w drodze przetargu nieograniczonego wykonawca usługi odbioru odpadów 

komunalnych; będzie on zobligowany do przestrzegania ustalonego harmonogramu. 

Karol Korneluk zwrócił uwagę, że w § 5.1. brak jest zakończenia zdania. 

Więcej wniosków i uwag nie stwierdzono. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości  i porządku na terenie miasta Suwałk.  

 Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 11 do protokołu     

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                     

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 12  do protokołu    

Jerzy Gałązka przedstawił i uzasadnił projekt przedmiotowej uchwały. 

Wniosków i uwag nie stwierdzono. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały: 

za                                                -   6 radnych, 

przeciw                                       -   0  

wstrzymało się od głosu             -   0 . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu                

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

 Opinia Komisji  stanowi załącznik nr 13  do protokołu    
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Ad pkt.10 

Informacja z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za rok 2018.  

Informacja   stanowi załącznik nr 14  do protokołu     

Kamil Lauryn przypomniał, że przedmiotową Informację radni otrzymali z materiałami.   

Radny Karol Korneluk i Radny Zdzisław Koncewicz poinformowali, że nie otrzymali 

przedmiotowego Sprawozdania. 

Adam Ołowniuk zapytał jaka była przyczyna wzrostu wydatków z 640 tyś zł.- na kwotę 

1 561 636, 72 zł. wydatkowaną na budowę ścieżki pieszo-rowerowej z oświetleniem wzdłuż 

Ogrodu Działkowego „Jaćwing”. 

Marek Anuszkiewicz powiedział, że projekt dot. budowy ścieżki pieszo-rowerowej został 

zweryfikowany szacunkowo na   640 tyś zł.- W trakcie prac projektowych i badań zaistniała 

konieczność przygotowania całościowo terenu, przeprowadzenia odwodnienia i budowy drogi 

asfaltowej. Konieczne prace zostały zaprojektowane i wykonane tj. ścieżka rowerowa, 

wykonana jezdnia i odwodnienie całego terenu. Problem polegał na tym, że niezbędne było 

pozyskanie od ogródków działkowych  terenów zajmujących pas drogowy. Poinformował, że 

koszty realizacji tego projektu mieściły się w ogólnych kosztach budżetu obywatelskiego;           

w budżecie obywatelskim w 2018 r. zarezerwowano 2,6 mln zł, zaś realizacja to 2,5 mln. 

Więcej wniosków i uwag nie stwierdzono. 

Kamil Lauryn stwierdził, że Informacja z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

za rok 2018 została przyjęta. 

Ad pkt.11 

Wolne wnioski. 

Wnioski i uwagi nie zostały zgłoszone. 

 

Kamil Lauryn  podziękował za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji  

       Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                    Kamil Lauryn 

 

Protokół sporządziła: 

 

Danuta  Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


